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Punten voor de rondvraag commissie SD de dato 13 maart 2023

Fractie Vraag

AB N.a.v. actiepunt 11 Klankbordgroep Jeugd
Tijdens de beantwoording van de vragen in de commissie van 23 januari 2023 heeft de wethouder met betrekking tot toen nog punt 60 van de 
actielijst aangegeven, dat er tot dat moment nog geen aanmeldingen waren ontvangen voor deelname aan de Klankbordgroep Jeugd.
De fractie AB is zich ervan bewust dat voor het werven van jeugdigen voor deze klankbordgroep een beroep gedaan wordt op alle fracties. 
Echter, gebleken is dat de doelgroep voor de klankbordgroep een lastig te bereikbare doelgroep is, hetgeen bij Trajekt bekend zou moeten zijn. 
De huidige jeugd is immers volop actief op social media, maar laat dat nu net het medium zijn waarbinnen de mogelijkheden voor de raads- en 
burgerraadsleden beperkt zijn, gelet op privacy en beschikbaarheid van persoonsgegevens.
Verder heeft de wethouder tijdens de Commissie Sociaal Domein van 23 januari 2023 aangegeven dat de aangestelde Jeugd- en Jongerenwerkers 
twee keer per week het Stella Maris College in Meerssen bezoeken om in gesprek te gaan met jongeren.
• De fractie AB wil graag van het college weten hoe op dit moment de stand van zaken is met betrekking tot het aantal aanmeldingen voor de 

Klankbordgroep Jeugd en hoe de contacten verlopen met de jongeren bij het Stella Maris College, ofwel of deze gesprekken iets opleveren.

VSP ---

PGP N.a.v. actiepunt 16 Energiearmoede
• Is de beloofde inwonersbrief noodfonds reeds verstuurd?
• Zo ja, wanneer en naar wie en zijn er al reacties? 
• Zo nee, waarom niet?

Energiecoaches
• Kan de wethouder een update geven hoe dat nu gaat?

N.a.v. actielijst nummer 7 Gratis abonnement bieb
Er staat daar nu dat ze er niets mee doen omdat het verder onderzocht moet worden en de noodzaak niet duidelijk is.
• Kan dat worden toegelicht?

N.a.v. actiepunt 13 Schoolontbijt
Er staat dat het college niet blij is met het standpunt van de scholen. Deze opmerking kunnen wij niet plaatsen. Het is immers niet aan het 
college hier dan maar een eigen standpunt over in te nemen. 
Wij hoorden in de vorige commissie dat de wethouder allerlei zaken door elkaar haalde en er een motie bij haalde, terwijl het naar onze 
informatie totaal niet klopte. 
• Heeft de wethouder n.a.v. onze opmerkingen een en ander gecheckt?
• Is het college bereid het onderbouwde standpunt van de scholen ter harte te nemen?
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VVD ---

CDA N.a.v. actiepunt 2 Bijdrageregeling buitensportcomplexen
In een mailbericht aan de fractievoorzitters heeft de portefeuillehouder aangegeven dat het verstrekken van de bijdrage is opgenomen in de 
Algemene subsidieverordening en voor besluitvorming niet geagendeerd hoeft te worden in de raadsvergadering in april.
• Kan de wethouder ons toezeggen dat wij het RIB met de door het college vastgestelde nadere regels wel voor deze raadsvergadering in april 

krijgen? 
• De bijdrage van de gemeente is vastgesteld op 75% van totale investering tot een maximum van 500.000,- per club/project. Kan de 

wethouder vervolgens ook een indicatie geven welk bedrag met deze investeringssubsidies is gemoeid?  
• Hoe en wanneer dit in de begroting wordt opgenomen?

N.a.v. actiepunt 13 Schoolontbijt
• Heeft het college kennis genomen van de uitkomsten van het onderzoek van het Jeugdeducatiefonds naar de effecten van een schoolontbijt 

bij meer dan 500 basisscholen? J
• Zo ja, bent u voornemens hierover met de scholen in gesprek te gaan en moet er wel m.b.t. onderwerp worden gewacht op de evaluatie van 

het armoedebeleidsplan in Q2

N.a.v. actiepunt 19 Noodfonds
Wij willen mensen die het betreft snel helpen en begin november 2022 is het besluit tot het instellen van een noodfonds door de gemeenteraad 
genomen. We zijn inmiddels ruim 4 maanden verder en lezen wij in de actielijst dat de uitwerking en start van het noodfonds wordt voorzien in 
maart. Dat men nu nog de uitwerking ter hand moet nemen geeft geen goed gevoel. 
• Kan de wethouder ons daarom toezeggen dat de start, en daarmee bedoelen wij dat betrokkenen een aanvraag kunnen indienen, 

daadwerkelijk nog deze maand zal plaatsvinden?  

Gemeenschapshuizen
Wij krijgen signalen dat er problemen zijn m.b.t. het beheer van de gemeenschapshuizen ’t Vöske en de Holle Eik. Verenigingen overwegen 
elders onderdak te zoeken. 
• Hierbij hoort ook de vraag waarom wordt het stemlokaal bij de komende verkiezingen niet meer ondergebracht in ’t Vöske? Wel worden 

aparte cabins als stemlokaal bij ’t Vöske geplaatst.
• Is het college op de hoogte van deze problematiek? 
• Wat kan de gemeente betekenen om deze onwenselijke situatie bij deze gesubsidieerde gemeenschapshuizen in een goede richting te 

krijgen?  


